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Interpellation – Topp 100 i 
näringslivsrankningen – hur går arbetet? 
Majoriteten talar sig gärna varma om att näringslivet ska växa och bemötas 
med effektivitet och bra service från kommunen. Samtidigt som majoriteten har 
det målet väljer man att ha målet om att vara topp 100 ser vi hur Gävle 
fortsätter falla i rankingar. I Svenskt Näringslivs ranking av företagsklimatet 
2020 kommer Gävle kommun på plats 279 av 290 kommuner. Majoriteten 
tappar ytterligare sex platser jämfört med förra året. Det får direkta kopplingar 
för Gävleborna då kommuner med ett bra företagsklimat har högre ekonomisk 
tillväxt och lägre arbetslöshet. Gävle kommun har betydelse för hela Gävleborg 
och borde vara motorn i länet men är nu snarare motsatsen vilket påverkar 
hela länet negativt. För att vi i framtiden ska ha råd med en välfärd så måste vi 
öka antalet arbetade timmar och därmed skatteintäkterna. Raset i 
företagsklimatet försvårar det arbetet. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Åsa Wiklund Lång (S): 

- Vad anser Åsa Wiklund Lång är orsaken till att Gävle kommun fått ett än sämre 
företagsklimat? 
 

- Hur går arbetet med att vara topp 100? 
- Anser majoriteten att det är rimligt att en av Sveriges största kommuner ligger i botten 

medan jämförbara kommuner ligger väsentligt högre upp i rankingen? Om inte så vad 
har kommunen gjort under året för att förbättra företagsklimatet? 
 

- Vad anser Gävle kommun göra för att undvika att tappa ytterligare placeringar nästa 
år vilket i och för sig är svårt med tanken på placeringen 279? 

 

Lars Beckman (M), ledamot i kommunfullmäktige 

 

 


